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V sobotu 27. prosince se v kulturním domě uskutečnil turnaj ve stolním tenisu. 
Tohoto povánočního turnaje se letos zúčastnilo celkem 27 hráčů, mezi kterými byly 
i 3 odvážné ženy. Po bojích v základních skupinách a následném play-off systému 
se, po rodinném souboji, z vítězství v turnaji radoval T. Pícha. V pořadí jej následovali 
M. Pícha st., P. Vilím a Pav. Kloboučník. Nejlepší z žen, P. Mrázová, skončila mezi 
16-ti nejlepšími. 

 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V sobotu 6. prosince si pro nadílku od Mikuláše přišlo do sálu kulturního domu 
52 dětí nejen z Branic. V sále se sešlo celkem téměř 120 návštěvníků. Nadílka od 
Mikuláše byla vykoupena básničkou či písničkou. Po nadílce následovala diskotéka 
s volnou zábavou, kterou si děti patřičně užily. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V pátek 5. prosince se v kulturním domě sešli nejstarší spoluobčané, nejen z Branic, 
ale i blízkého okolí, aby zde pohovořili nejen o životě, politice a dalších věčných tématech. 
Celkem se jich zde sešlo 60, z toho byla přavážná většina místních. Atmosféru zpříjemňoval 
hudebník p. Jindřich Jírovec. 

 
Fotogalerii naleznete v odkaze zde: http://branice.rajce.idnes.cz/Setkani_duchodcu_2014/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V neděli 30. listopadu jsme zastavili hlasování v anketě, která se týkala nového 
obecního zastupitelstva. Na otázku jste-li spokojeni s jeho novým složením, jste 
odpovídali takto: možnost nespokojen/na zvolilo téměř 3/4 hlasujících (56 hlasů, tj. 74%), 
zbylá čtvrtina se rozdělila mezi kladné možnosti. Spojenost vyjádřilo 14 respondentů  
(tj. 18%), 6 hlasů (tj. 8%) získala odpověď spíše spokojen/na. 

Děkujeme za Vaše hlasy a doufáme, že nové zastupitelstvo alespoň některé z nespokojených 
přesvedčí o tom, že jejich názor v ankěte byl mylný. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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V sobotu 29. listopadu se u kapličky Sv. Saturnina konala tradiční sešlost. Tam se v 
podvečer sešlo 26 přátel dobré nálady. Při této příležitosti byl vyhlášen Rytíř Sv. Saturnina. 
Tím se pro tento rok stal jihočeský rodák a patriot Zdeněk Troška. Do hlasování se zapojila 
celkem 90 hlasujících. Výhercem z řad hlasujícíh se stala pí. Marcela Čamrová. 

 
Několik dalších fotografií naleznete zde: http://.rajce.idnes.cz/Sv._Saturnina_2014/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
V neděli 23. listopadu jsem pro Vás vypracovali aktuální kulturní kalendář 
na období od letošního listopadu do následujícího dubna. 
Kalendář můžete sledovat v sekci pozvánky, k uložení do Vašeho PC jej naleznete 
v záložce "Ke stažení". Kalendář budeme v případě změn průběžně aktualizovat. 
Každá změna termínu bude zvýrazněna červeně. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
V pondělí 17. listopadu započala akce "Vestavba 2 bytových jednotek v domě č.p.27". 
Ta je dotována z Ministerstva pro místní rozvoj (MMR). Získání této dotace bylo však 
komplikované, protože MMR nejprve zařadilo žádost mezi náhradní uchazeče. Počátkem 
listopadu na obec dorazilo vyjádření, že žádost byla přesunuta mezi podpořené. 
Zastupitelstvo se rozhodlo toto akceptovat a obratem byl výběrovým řízením vybrán 
zhotovitel díla (firma Polata).  Vysoutěžená cena je 799.107,-Kč a je bez jakékoliv 
finanční spoluúčasti. 
Samotná akce se týká rekonstrukce nebytových prostor nad pohostinstvím na byt 1+KK 
a dále vybudování bytu 1+1 v prostorech kulturního domu (nad kotelnou). 

 
Fotogalerii, která bude průběžně aktualizovaná naleznete v odkaze zde: 
http://branice.rajce.idnes.cz/Vestavba_2_bytovych_jednotek_c.p.27_2014/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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V sobotu 15. listopadu pořádal spolek Vejrovské zemanství XI. ročník Pivobraní. 
Ochutnávky piv devíti pivovarů se účastnilo necelých třicet "pivařů". 
V kategorii klasik zvítězil Velkopopovický pivovar s pivem Kozel 10°. 
Při hádání druhů piv všem pánům rybník vypálila a zvítězila paní Z. Zemanová. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V pátek 14. listopadu, téměř po třech letech od nehody v plnírně plynu Tomegas, 
proběhl cvičný zásah požárních jednotek. Více se dozvíte v článků Píseckého deníku 
zde: http://denik.cz/hasici-v-plnirne.html a také v článku Jihočeského týdeníku 
zde: http://www.jcted.cz/uloziste-propan-butanu/. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
V neděli 9. listopadu byla kompletně dokončena rekonstrukce kapličky Sv. Václava. 
Opravy nebyly původně plánované v takovém rozsahu, ale počáteční práce postupně odhalily, 
že jsou pro další dlouhá léta nezbytné. Z těchto prací můžeme mimojiné jmenovat: 
kompletní opravu podlahy, vnitřní + vnější omítky, fasády a vnitřních prostor včetně oltáře. 
Dále pak nově použitý krov, střešní krytinu, okapové svody, klempířské prvky a také dle 
dávných postupů zrenovované okna a dveře. Posledním krokem byla úprava terénu a 
výkop drenáže. 

Proměnu můžete posoudit sami dle koláže níže (vlevo před rekonstrukcí, vpravo po). 

 
Průběžnou fotogalerii z rekonstrukce můžete shlédnout zde: 
http://branice.rajce.idnes.cz/Rekonstrukce_kaplicky_Sv._Vaclava_2014/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
Ve středu 5. listopadu se uskutečnilo ustavující zasedání nového obecního zastupitelstva. 
V nejvýznamnějších obecních funkcí změna oproti minulému volebnímu období nenastala. 
Starostou (neuvolněným) byl zvolen p. S. Češka. Ve funkci místostarostů budou nadále 
pokračovat p. M. Pícha a p. M. Čáp. Dále byli zvoleni předsedové jednotlivých výborů. 
Finanční výbor - Bc. M. Zelenka, kontrolní výbor - p. P. Mrkáček, 
kulturní výbor - p. F. Novák a školský - sociální výbor Ing. P. Černý. 

Po zvolení jednotlivých zastupitelů následovalo shrnutí uplynulých čytř let a 
zároveň pohled na nejbližší období. Tou je nepochybně akce "Rekonstrukce a 
výstavba místní komunikace", která se týká rekonstukce a výstavby infrastruktury 
v lokalitě "U hřiště". 

Podrobnosti o zasedání naleznete v záložce "Obec/Usnesení ze zasedání" 
Článek Píseckého deníku můžete číst zde: http://pisecky.denik.cz/branicti-2014.html 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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V sobotu 11. října byly sečteny volební hlasy pro obsazení obecního zastupitelstva. 
Účast v naší obci byla příkladná. Z celkem 230 možných své hlasy odevzdalo 175 voličů, 
tzn. volební účast 76,1%.  Toto číslo je vzhledem k obvodům v okrese Písek nadprůměrné. 

V tabulce si můžete prohlénout seznam výsledků podle počtu hlasů 
(zastupitelné jsou označeni tučně): 

Pořadí:  Jméno:     Volební strana:  Počet hlasů: 
1.   Češka Stanislav   KSČM    124 
2.   Pícha Miroslav  KSČM    117 
3.   Zelenka Milan, Bc.  KSČM    107 
4.   Černý Petr, Ing.   KDU-ČSL   89 
5.   Čáp Miroslav   KDU-ČSL   86 
6.   Hovorková Dana   KSČM    75 
7.   Novák František   KSČM    68 
8.   Dvořák Jindřich   KSČM    68 
9.   Mrkáček Pavel   KDU-ČSL   67 
10.   Češka Tomáš    KSČM    58 
11.   Polodna Jaromír  KDU-ČSL   54 
12.   Zemanová Jana   KDU-ČSL   53 
13.   Lhotová Tereza   KDU-ČSL   44 
14.   Kučera Vít    KDU-ČSL   40 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
V sobotu 27. zaří se ve sportovním areálu konalo Svatováclavské posvícení. 
Na úvod posvícení předvedli své dovednosti nejmladší členové dobrovolných hasičů. 
Poté plynule navázala soutěž "O pohár starosty obce Branice", kde se střetla mužská i 
ženská družstva v požárním útoku. Mezi ženami si vedli nejlépe hasičky z Křenovic, 
následované Podolím I a domacím výběrem. Mezi muži vítězství vybojovali hasiči z 
Jetětic, dále se umístili: Jestřebice, Nemějice, Branice, Cígler team, Stehlovice a 
Okrouhlá. Během dne zpestřoval náladu svými songy J. Jírovec. Program posvícení uzavřela 
taneční zábava v kulturním domě. 

 
Fotogalerie Milevských novin: http://www.jcted.cz/soutez-odstartovali-mali-hasici/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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V pátek 26. září byli oficiálně přivítáni nejmladší občánci obce letošního roku. 
Mezi ně patří Eliška Dvořáková, William Hesoun a Nina Kliková. Slavnostního 
uvítání se zhostil pan starosta, kterému s atmosférou pomáhaly děti z MŠ. 

 
Více fotografií naleznete zde: http://branice.rajce.idnes.cz/Vitani_obcanku_2014/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
Ve čtvrtek 25. září byla slavnostně vysvěcena kaplička Sv. Václava. 
Tento akt provedl milevský farní vikář Mgr. Pius Zdeněk Vágner. 
Zároveň se v tento den konala tradiční mše svatá. 

 
Fotogalerie zde: http://branice.rajce.idnes.cz/Sveceni_kaplicky_2014/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
V sobotu 6. září se ve sportovním areálu TJ SOKOL uskutečnila jedna z nejtradičnejších  
akcí v obci - Volejbal Cup. V tomto turnaji poměřují síly, nejen místní borci, již od roku 
2001.  Letošního ročníku se zúčastnilo 6 družstev. Tříletou nadvládu týmu Jelita 
(P.Vejvodová, P. Šerhant, J. Čunát a T. Pícha) letos při vzájemném finálovém souboji ukončil 
tým Kyselý bubliny (M. Kliková, Z. Müllerová, V. Zdeněk, M. Klika a V. Kotmel). 
Dále následovali mužstva: Jinný, Rumíci, Zabijáci z Kučerova a Gumídci. 
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Fotogalerie z turnaje zde: http://branice.rajce.idnes.cz/Volejbal_Cup_2014/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
V neděli 31. srpna byl v Píseckém deníku publikován článek o rekonstrukci a vybudování 
nové komunikace v lokalitě "U hřiště". Článek čtěte zde: http://pisecky.cz//cesta-bude.html 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
V pátek 1. srpna přebral sbor dobrovolných hasičů novou Avii 30 s přívěsem. 
Tu jim věnovali kolegové z Prahy 5 Stodůlek Třebětic. 

 
Fotogalerie zde: https://plus.google.com/photos/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
V pátek 4. července jsme ukončili hlasování v anketě, kde jsme se Vás tázali, zda vítáte 
zveřejnování dotací o které obec žádá, včetně jejich finanční stránky. 

Do hlasování se zapojilo celkem 51 tazatelů. Nadpolovoční většina (27 hlasů, tj. 53%) 
vyjádřila názor, že dotace jsou zbytečné. Jako druhá se s 21-ti hlasy (tj. 41%) umístila 
odpověď, že toto určitě vítáte. Ostatní varianty: je mi to jedno a je to zbytečné se nesetkaly s 
velkou popularitou. Připsaly si 2 (tj. 4%), respektive 1 hlas (tj. %). 

Děkujeme za Vaše hlasy. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
V pondělí 30. června bylo ukončeno a zároveň vyhlášeno hodnocení krajského kola v soutěži  
Vesnice roku 2014. Naše obec se v konkurenci 42 obcí Jihočeského kraje mezi nejlepší opět 
neprobojovala, ale dílčího úspěchu se dočkala díky šikovným ženám. Ty komise ocenila 
čestným uznáním za zachování řemeslných lidových tradic. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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V pátek 20. června zavítal do kulturního domu Krejčík Honza. Přivítal ho zde plný sál dětí, 
kterým Krejčík Honza zahrál své představení Afrika. Po představení následovalo pasování 
předškoláku na školáky. Letos byly pasování pouze slečny a to: Aneta Lhotová, 
Kateřina Prášková a Lucie Mikotová. 

Branická mateřinka se při této příležitosti dočkala uznání od Krejčíka Honzy. 
Jako jedna z mála od něj obdržela titul: Oblíbená škola Krejčíka Honzy. Tu Krejčík uděluje 
těm školkám, které jsou jeho srdci nejbližší. 

 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V sobotu 14. června se sešli děti ve sportovním areálu, kde se již po osmé vydali na trasu  
Pohádkové cesty. Tato tradiční procházka podél břehu Ostrovského rybníka byla lemována 
pohádkovými postavami, mezi kterými nechyběly: šmoulové, vodníci, Červená Karkulka,  
Flinstonovi, indiáni, čerti, víly, Shrek a Fiona, mušketýři a princezna. 
Na trasu se letos vydalo 83 dětí a 80 dospělých. Po projití pohádkové trasy byly v areálu  
TJ Sokol připraveny doplňkové hry, které patřili ke spolukonaným X. Slavnostem 
Vejrovského zemanství. 

 
Fotogalerie Jihočeského týdeníku zde: http://www.jcted.cz/pohadkovou-cestu/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V úterý 10. června navštívila naši obec hodnotící komise soutěže Vesnice roku.  
V jako každé jiné obci i u nás strávila komise dvě hodiny. Zástupci obce, v čele s panem 
starostou, provedli komisi obcí. Největší překvapení přichystali komisi paní Bardová, 
Cunátová s dcerou, Kotašková, Lišková, Vošahlíková a Zdeňková, když představily vlastní 
ruční výrobky, za které sklidily zasloužené uznání. Místní netradiční způsob likvidace PET 
lahví předvedl pan Polodna. 
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Fotogalerie v odkaze zde: http://branice.rajce.idnes.cz/Komise_Vesnice_roku_2014/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
V neděli 8. června zažil kulturní dům obnovenou tradici ochotníků v Branicích. Pod 
taktovkou řežisérky Andrey Kofroňové zde divadelní spolek Braníček 13, ve spolupráci 
s Křenovánkem, 14 zahrály pohádku Utopený hastrman. Na konci představení nadšeně 
aplaudovala asi 70-ti členné publiku. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
V sobotu 17. května se ve Varvažově konalo jarní kolo v soutěži Okresního sdružení hasičů  
Čech, Moravy a Slezka - Plamen 2014. Toto navázalo na podzimní kolo, které se konalo na 
stejném místě v říjnu loňského roku.  

Mladší žactvo našeho SDH si odtud přivezlo zlatou medaili. Když se v jednotlivých 
disciplínách vždy vešli mezi tři nejepší (branný závod - 3. místo, požární útok - 3. místo, 
štafeta 4x60m - 1. místo a štafeta požárních dvojic - 3. místo). 

Starší žactvo se zúčastnilo pouze jarního kola a to stačilo na celkové 7. místo. V jednotlivých 
disciplínách si vedli takto: branný závod - 7. místo, štafeta 4x60m - 6. místo a 
štafeta požárních dvojic - 3. místo. 

 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
Ve středu 14. května odpovídal na otázku Píseckého deníku Pavel Zeman. 
Čeho se otázka týkala a jak odpověděl Pavel Zeman? Odpověď naleznete zde: 
http://otazka.html 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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Ve středu 30. dubna se v obci konal jeden z nejtradičnějších českých zvyků - pálení 
čarodějnic. Začátek veselí vypukl již odpoledne, kdy svobodné ženy (za malé pomoci 
vdaných) ozdobily věnce máje, který pak na své tradiční místo postavili svobodní pánové 
(samozřejmě za malé pomoci těch ženatých). Poté se v podvečer sešli dospělí s dětmi za 
kultruním domem, kde si společně upekli buřty a po setmění upálili čarodějnici. Na to 
navázali lampionovým průvodem k máji, který v obci vydržel i letos přes celou noc. 

 
Kompletní fotogalerie zde: http://branice.cz/staveni_maje_2014/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V pondělí 28. dubna se ve svém článku věnoval Písecký deník obnovení ochotnického 
spolku v naší obci. Článek si můžete přečíst zde: http://denik.cz/branicti-obnovili-tradici.html  
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
V pondělí 31. března byla podána žádost o dotaci Regionálního operačního programu 
(ROP) Jihozápad na rozšíření a vybudování nové komunikace od mateřské školy ke 
sportovnímu areálu. V rámci této akce se počítá s vybudováním chodníku, veřejného 
osvětlení a rekonstrukcí části komunikace k č.p. 103. Předpokládané náklady jsou 
okolo 6,5 milionu korun. Z toho činí spoluúčast obce 15%. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
Ve čtvrtek 13. března, v rámci poslaneckého dne, navštívila naší obec paní poslankyně 
Alena Nohavová (na fotografii uprostřed). Referát a několik fotografií z její návštěvy 
naleznete v odkaze na stránky KSČM zde: http://pisek.kscm.cz 

 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
V pátek 4. března provedli obecní pracovníci osázení 0,5ha nevyužívané části louky u 
Rukávče. Bylo zakoupeno a vysázeno zhruba 1500 kusů sazenic olší. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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Ve středu 19. února otiskl Písecký deník článek v kterém se zaměřil na rozvoj v obci. 
Článek můžete zhlédnout zde: http://pisecky.denik.cz//branicti-mysli-na-rozvoj-obce.html- 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
Ve středu 5. února uveřejnil Písecký deník článek ohledně komplexu kulturního domu. 
Článek ke zhlédnutí zde v odkaze: http://pisecky.denik.cz/obec-letos-ziska-obchod.html 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
V sobotu 25. ledna se v nově zrekonstruovaném kulturním domě sešlo 132 platících 
návštěvníků. Jako šestý v pořadí se tu konal Obecní ples. Tradičně zde panovala dobrá a 
uvolněná nálada. Tu podpořila bohatá tombola. Hudební kulisu obstarala kapela Toro band. 
Na úvod plesu vystoupily mažoretky, mimo jiné i účastnice mistr ovství Evropy, 
sestry Vavříkovy z Písku. Tímto děkuje všem sponzorům, návštěvníkům a organizátorům 
a těšíme se na příští, sedmý, Obecní ples. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
V pátek 10. ledna se ve svém článku věnoval Písecký deník tématu čističky odpadních vod 
v naší obci. Tento článek si můžete shlédnout zde: http://pisecky.denik.cz/branice-2014.html 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
V neděli 5. ledna odpovídal na otázky Píseckého deníku jeho tradiční respondent 
Pavel Zeman. Jeho interview najdete zde: http://pisecky.denik.cz/pavel-zeman.html 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

Ve středu 1. ledna se pod vedením Pavla Zemana vydala skupinka 32 zájemců turistiky 
na Novoroční pochod. Výlet do okolí skalky zvládli v lehkém tempu za necelé dvě hodinky. 
 

 


